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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 22.marts                                                                                             protokols Nr. 6. 
 

 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 17.03.2023.plkst. 08:55 

- atklāta 22.03.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājums 

1. Par pašvaldības aģentūras "Ķekavas ambulance" 2023.gada darba plāna apstiprināšanu.  

Īpašumu komitejas jautājumi 

2. Par īres līguma pārslēgšanu;  

3. Par jaunas atkritumu dalītas vākšanas, šķirošanas un sagatavošanas pārstrādei vietas izveidi 

esošās noliktavas telpās “Abras”, Ķekavas pagastā;  

4. Par zemes piešķiršanu nomā P.M. uz daļu no pašvaldībai piederošā  nekustamā īpašuma 

“Sūkņu stacija Santehniķi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

5. Par zemes piešķiršanu nomā P.M. uz daļu no pašvaldībai piederošā  nekustamā īpašuma 

“Sūkņu stacija Nr.1 Elektriķi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

6. Par zemes gabala “Rozītes 30”, Baldones pagastā, piešķiršanu nomā V.Ā.;  

7. Par dzīvokļa īpašumam atbilstošas zemes domājamās daļas nodošanu bez atlīdzības 

"Salmiņi"-5, Baldones pagastā;  

8. Par SIA "Balartis" likvidāciju. 

Attīstības komitejas jautājumi  

9. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada pašvaldības 

līdzdalības budžeta projektu ideju konkursa nolikums” apstiprināšanu;  

10. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Rīgas iela 79”  teritorijā, Ķekavā;  

11. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem  īpašumiem “Pļavas 22”, “Pļavas 

23” un “Pļavas 24”, Dzērumos,  Ķekavas pagastā;  

12. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem  īpašumiem Mednieku ielā 4  un 

Pliederu ielā 25, Ķekavā;  

13. Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma (administratīvai teritorijai līdz 2021.gada 

1.jūlijam) pilnveidotās redakcijas 3.1 apstiprināšanu. 

Finanšu komitejas jautājums.  

14. Par Ķekavas novada domes 2021.gada 1.jūlija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.5 “Par paraksta 

tiesībām kredītiestādēs un Valsts kasē” (protokols Nr. 2/2021) grozīšanu.  

Piebalsotais jautājums.  

15. Par prioritārajām studiju programmām Ķekavas novada pašvaldībā, kurās studējošajiem 

būtu nepieciešams piešķirt stipendijas apstiprināšanu 
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Sēdi vada - domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Andris Vītols. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācijas  

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Sabiedrības informēšanas 

un mārketinga daļas vadītāja Margrieta Akmens. 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja  Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis.  

Ieinteresētās personas – A.Š., A.Ķ., O.Ķ., I.K.. 

Sēdē nepiedalās: Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs, Juris Žilko. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

 

Andris Vītols atklāj domes kārtējo sēdi.  Viņš informē par iemesliem, kāpēc domes priekšsēdētājs 

ir kavēts piedalīties domes sēdē, un tāpēc sēdi vadīs viņš. Viņš arī informē par citiem trim 

deputātiem, kas sēdē nepiedalīsies. 

 

 

Par darba kārtību 

Andris Vītols informē par izsludināto darba kārtību, piedāvā iekļaut darba kārtībā vēl vienu 

papildus jautājumu un jautājumu par teritorijas plānojuma apstiprināšanu izskatīt, kā pirmo, jo 

uz sēdi ieradušās ieinteresētās personas. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Andris Vītols, Ceļmalnieks, Cīrule, Križanovskis. 

Andris Vītols komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aiciba uzsākt balsošanu par 

priekšlikumiem. 

 

Priekšlikums no Andris Vītols 

Papildināt darba kārtību ar jautājumu par prioritārajām studiju programmām Ķekavas 

novada pašvaldībā, kurās studējošajiem būtu nepieciešams piešķirt stipendijas 

apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Priekšlikums no Andris Vītols 

Jautājumu “Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma (administratīvai teritorijai līdz 

2021.gada 1.jūlijam) pilnveidotās redakcijas 3.1 apstiprināšanu” skatīt kā pirmo, 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule), "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, 

Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi tika atbalstīti, tiek koriģēta darba kārtība atbilstoši tiem, un Andris Vītols aicina 

apstiprināt koriģēto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 22.marta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

13. 
Par teritorijas plānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.14:54) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – lēmums par teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu 

pieņemts jau 2016.gadā, tad arī uzsākts izstrādes process, 2019.gada 1.augusta domes sēdē 

pieņēma lēmumu pilnveidot izstrādāto teritorijas plānojuma 1.redakciju, 2020.gada 2.aprīļa 

domes sēdē teritorijas plānojums tika apstiprināts, bet Vides aizsardzības un reģionālās 

attīstības ministrija (turpmāk tekstā – VARAM) šos saistošos noteikumus atcēla, līdz ar to darbs 

pie plānojuma atsākās un 2022.gada 24. novembrī dome šo pilveidoto 3. teritorijas plānojuma 

redakciju nodeva publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. Plānojuma 

izstrādes gaitā pavisam saņemti 737 iesniegumi ar dažādiem priekšlikumiem un iebildumiem. No 

institūcijām saņemti 37 atzinumi, no kuriem 13 ir pozitīvi, 16 ar norādēm par precizējumiem, kas 

arī izdarīti, no pārējām institūcijām atzinumi netika sniegti, jo šīs institūcijas uzskatīja, ka tas 

nav viņu kompetencē. 

Ziņojumu papildina Juris Križanovskis.  

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Križanovskis, Ceļmalnieks. 

Sēdē pārtraukums no plkst.09:45 līdz 10:00. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi (ierakstā sēde atsākas plkst. 59:35) 

Andris Vītols dod vārdu iedzīvotājiem, atbildes viņiem sniedz Križanovskis. 

Turpinās jautājumu sadaļa, Ceļmalnieks, Križanovskis, Jerums, iedzīvotāja, Cīrule. 

Jerums komentē savu priekšlikumu. 
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Andris Vītols slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Ceļmalnieks, Putniņa, Jerums, Keisters, Līcis, Variks, Rasnace, Jerums otrreiz, Pozņaks. 

Andris Vītols slēdz debates, viņš konstatē, ka debašu laikā Putniņa iesniegusi priekšlikumu – 

“Jaunā teritorijas plānojuma izstrādi uzsākt pēc VARAM atzinuma saņemšanas” - un paziņo ka 

par to netiks balsots, jo priekšlikuma iesniegšaa nav notikusi saskaņā ar procedūru. Viņš aicina 

balsot par Jeruma priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Nekavējoties uzsākt jaunā, apvienotā Teritorijas plānojuma (visai novada teritorijai) 

izstrādi un paredzēt tam nepieciešamo finansējumu tuvākajos budžeta grozījumos, 

2023.gadā 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Kristīne 

Legzdiņa), "Atturas" – 4 (Arnolds Keisters, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Variks balsojumā atturējās, jo budžetā nauda šim procesam jau ir paredzēta, arī darbs pie 

informācijas apkopošanas notiek, tāpēc viņš uzskata, ka šis bija deklaratīvs priekšlikums. 

Ceļmalnieks balsoja par priekšlikumu, jo tas nebūt nenozīmē, ka jāsāk darbs nekavējoties pēc 

lēmuma pieņemšanas, šis tiešām ir deklaratīvs paziņojums iedzīvotājiem, ka dome uzsāk darbu 

pie jaunā teritorijas plānojuma izstrādes. 

Andris Vītols balsoja pret, jo jaunā teritorijas plānojuma izstrādes termiņš jau ir noteikts 

normatīvajos aktos un tajos būs jāiekļaujas, tomēr visi vēlas šo dokumentu maksimāli kvalitatīvu 

un šajā darbā varētu palīdzēt VARAM atzinums par šo plānojumu, un ja būs norādes uz kļūdām, 

tad to varēs ņemt vērā. Viņš piekrīt Varika teiktajam, ka šā gada budžetā līdzekļi teritorijas 

plānojuma izstrādei ir paredzēti. 

 

Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pieņemt Ķekavas novada teritorijas plānojuma (administratīvai teritorijai līdz 2021.gada 

1.jūlijam) pilnveidotās redakcijas 3.1 Teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumus un 

Grafisko daļu kā saistošos noteikumus Nr.SN-TPD-2/2023 “Teritorijas izmantošanas un 

apbūves noteikumi un grafiskā daļa” saskaņā ar 1.pielikumu. 

Lēmums pielikumā.  
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Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja pret, jo viņa balsojums neko nemainīja, 

tas bija deklaratīvs. Viņš uzskata, ka teritorijas plānojuma izstrādes šai stadijai bija jābūt gadu 

iepriekš. Neraugoties uz to, ka viņš centies paskaidrot, cik daudz laika paņem plānojuma 

izstrāde un cik maz laika palicis, lai iekļautos normatīvos noteiktajos termiņos, neviens no domes 

vadības tajā neieklausījās, tad vienīgais uzmanības pievēršanas paņēmiens bija viņa balsojums 

pret. 

Sēdē pārtraukums no plkst.11:25 līdz 11:50. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi.  

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par pašvaldības aģentūras darba plāna apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:52:40) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – publisko aģentūru likums nosaka, kā dome apstiprina 

pašvaldības budžetu, tā aģentūras iesniedz gada darba plānu, ko arī izdarījusi Ķekavas 

ambulance. Darba plāns sadalīts trīs blokos, infrastruktūras uzlabošana, kur izcelta katra telpu 

grupa, kas nodota valdījumā ambulancei, otra sadaļa ir par pakalpojumu uzlabošanu un 

paplašināšanu, un trešais bloks ir veselības veicināšanai. Komitejā plānu izskatīja un lūdza 

precizēt plānoto pasākumu laikus, tur kur tas iespējams, un tas arī izdarīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Jerums, Cīrule, Jēkabsone, Putniņa, Andris Vītols, Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas ambulance” 2023. gada darba 

plānu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par īres līguma pārslēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:11:50) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura lūdz pārslēgt 

īres līgumu, sakarā ar mātes nāvi, jo viņa bija dzīvojamās platības īrniece. Sagatavots lēmuma 

projekts par īres līguma slēgšanu uz diviem gadiem. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt A.T. dzīvojamo telpu - dzīvokli Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

nosakot  īres līguma termiņu uz 2 gadiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

3. 
Par jaunas atkritumu vākšanas vietas izveidi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:12:45) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no juridiskas personas, kurā tā pauž 

vēlmi šķirot atkritumus, ir saņemtas visas nepieciešamās atļaujas, paredzēts šķirot atkritumus un 

sašķirotos atkritumus izvest uz pārstādes vietu ārpus Ķekavas novada. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt SIA “Grigeo Recycling” ieceri par jaunas atkritumu dalītas vākšanas, 

šķirošanas un sagatavošanas pārstrādei vietas izvietošanu esošās noliktavas telpās “Abras”, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

4. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:14:07) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar vēlmi nomāt 

zemi uz desmit gadiem. Jautājums skatīts vairākkārt un beigās nolemts iznomāt tikai būvei 

nepieciešamo platību uz diviem gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Piešķirt nomā zemi 0,0088 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma “Sūkņu stacija Santehniķi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā) P.M., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2024.gada 31.decembrim, 

īpašumā esošās ēkas uzturēšanai, ar piekļuvi pie īpašuma no Vēju ielas, bez apbūves 

tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:15:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – identisks jautājums, tā pati privātpersona vēlas nomāt 

citu zemes vienību uz desmit gadiem. Arī šis jautājums skatīts vairākkārt un identiski pieņemts 

lēmums nomāt tikai ēkas apkopei nepieciešamo zemes platību uz diviem gadiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums Legzdiņa. 

Jautājumu vairāk nav un Andris Vītols atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Andris Vītols slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu.  

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Mainīt iznomājamās zemes robežas tā, lai nodrošinātu gājēju kustību starp Vaļņu ielu un 

Rudzupuķu ielu, 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums, Valts Variks),  

"Pret" – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Kristīne Legzdiņa),  

"Atturas" – 7 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0025 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma “Sūkņu stacija Nr.1 Elektriķi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā) P.M., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2024.gada 31.decembrim, 

piekrītošas ēkas uzturēšanai, ar piekļuvi pie īpašuma no Vaļņu ielas puses, bez apbūves 

tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  
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6. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:20:52) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura vēlas 

iznomāt mazdārziņu. Nomas zemes platība 549 kv.m., nomas līgums tiek slēgts pirmreizēji un 

lēmuma projekts paredz zemes nomas termiņu uz diviem gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemes gabalu “Rozītes 30”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, V.Ā., 

nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) 

dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par zemes nodošanu bez atlīdzības 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:22:05) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura lūdz nodot 

īpašumā bez atlīdzības zemes domājamās daļas, kas piekrīt dzīvoklim, jo privatizācijas process 

nav pabeigts, bet persona vēlas ierasktīt īpašumu zemesgrāmatā. Šis ir pirmais dzīvoklis no šīs 

mājas, kura īpašnieks vēlas pabeigt dzīvokļa īpašuma tiesību nostiprināšanu zemesgrāmatā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt vienošanos (vienošanās projekts pielikumā) ar D.S. par dzīvokļa “Salmiņi”-_, 

Baldones pagastā, Ķekavas novadā, uzturēšanai paredzētās 371/3067 domājamās daļas 

zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības. 

 Lēmums pielikumā.  
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8. 
Par kapitālsabiedrības likvidāciju 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:23:36) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis ir vēsturisks uzņēmums, kuru pašvaldība pārņēmusi 

no Baložu pilsētas, tas ir savu funkciju izpildījis un pašvaldība vēlējās tai piederošās 

kapitāldaļas pārdot izsolē, tomēr pircējs neatradās, tāpēc pagājušā gada laikā panākta 

vienošanās ar otru pusi par uzņēmuma likvidāciju. Lai process noritētu veiksmīgi, tad viņa 

iesniegusi priekšlikumu par uzņēmuma likvidatoru no pašvaldības puses izvirzīt deputātu Andri 

Vītolu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas –  

Lemjošās daļas 2. punktu izteikt šādā redakcijā: "Noteikt, ka SIA “Balartis”, vienotās 

reģistrācijas numurs 40003633530, likvidācijas procesā par likvidatoriem ieceļami SIA 

“Balartis” valdes loceklis un Ķekavas novada domes deputāts Andris Vītols.", 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums ir atbalstīts un tiek papildināts lēmuma projekts. Andris Vītols aicina balsot par 

papildināto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt Ķekavas novada domes 2021.gada 3.novembra lēmumu Nr.37 “Par Ķekavas novada 

pašvaldībai piederošo SIA “Balartis” kapitāla daļu pārdošanu” un iecelt kapitālsabiedrības 

likvidatorus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

9. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:27:30) 

Par jautājumu ziņo  Karina Putniņa – saistošie noteikumi izstrādāti ar mērķi gatavoties 

Pašvaldību likumā noteiktajai normai, kur apkaimes varēs iesniegt savus līdzdalības projektus 

budžetā un saņemt zināmu summu projektu realizācijai. Ķekavas novada attīstības programmā, 

kā prioritātes minētas tautsaimniecības veicināšana un sabiedrības līdzdalība, ko var īstenot 
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iesaistot kopienu iedzīvotājus. Saistošo noteikumu mērķis ir noteikt kārtību, kā tiek īstenots 

līdzdalības ideju konkurss. Šajā gadā šim mērķim paredzēti 100 tūkstoši, taču ņemot vērā visu 

procedūru, nākamajā gadā paredzēti 70 tūkstoši, kopsummā tie būtu 170 tūkstoši, jo visticamāk 

daļu projektu nepaspēs īstenot šī gada laikā, tāpēc tas iestiepsies nākamajā gadā. Saistošo 

noteikumu projekta sagatavošanā bija iesaistīti apkaimju aktīvākie iedzīvotāji. Attīstības un 

Finanšu komiteja deva pozitīvu atzinumu. Finanšu komitejā izvērtās diskusijas par 43.punktu, 

kuru ar balsu vairākumu izslēdza no saistošajiem noteikumiem. 

Andris Vītols informē, ka iesniedzis divus priekšlikumus un tos komentē. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Andris Vītols, Danovska, Ceļmalnieks, Akmens, Variks, 

Cīrule. 

Sēdē pārtraukums no plkst.13:00 līdz 14:00. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi (ierakstā sēde atsākas plkst. 5:03:35) 

Pēc pārtraukuma domes sēdē ieradies deputāts Aigars Vītols. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Ceļmalnieks, Andris Vītols, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav un Andris Vītols atklāj debates.  

Debatē Putniņa, Jerums, Aigars Vītols, Putniņa otrreiz, Ceļmalnieks. 

Andris Vītols slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola –  

Izteikt SN 7. punktu šādā redakcijā: 

"7.Lēmumu par konkursa izsludināšanu pieņem Ķekavas novada pašvaldības 

izpilddirektors. Paziņojumu par izsludināto konkursu un citu ar konkursu saistīto publisko 

informāciju publicē pašvaldības interneta vietnē www.kekava.lv, Ķekavas novada sociālo 

tīklu profilos, kā arī pašvaldības informatīvajā izdevumā, norādot: 

7.1.kontaktpersonu pašvaldībā papildu informācijas uzziņai; 

7.2.projekta pieteikumu iesniegšanas vietas; 

7.3.projekta pieteikumu iesniegšanas termiņu.", 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Priekšlikums no Andra Vītola –  

Papildināt SN projektu ar 43. punktu šādā redakcijā: "Teritorija, saskaņā ar nolikuma 3. 

pielikumā uzskaitīto plānojumu, kurā realizējamais projekts ir apstiprināts un piešķirts 

finansējums, nevar startēt Ķekavas novada pašvaldības līdzdalības budžetēšanas projektu 

konkursos turpmāko vienu gadu." 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm “Par” (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – 5 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums), 

“Atturas” – 2 (Arnolds Keisters, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Abi priekšlikumi atbalstīti, papildina lēmuma projektu un Andris Vītols aicina balsot par laboto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.5/2023 “Ķekavas novada 

pašvaldības līdzdalības budžeta projektu ideju konkursa nolikums” un to paskaidrojuma 

rakstu. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

 

10. 
Par nosaukuma un lietošanas mērķa piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:32:02) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – pašvaldībā saņemts iesniegums, kurā tiek lūgts piešķirt 

adreses un lietošanas mērķus detālplānojuma teritorijā. Īpašums zemesgrāmatā reģistrēts uz 

iesniedzējas vārda. Administratīvais līgums paredz detālplānojumu īstenot divās kārtās, vispirms 

izdalot ielas. Iesniegumā doti ielu nosaukumu un lietošanas mērķu priekšlikumi. Saņemts arī 

Valsts valodas centra saskaņojums par piešķiramajiem nosaukumiem. Putniņa stāsta par 

piešķiramajiem nosaukumiem un lietošanas mērķiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

12 

Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Rīgas iela 79”  teritorijā, Ķekavā, Ķekavas novadā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 
Pozņaks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja par un ir apmierināts ar šī lēmuma 

sagatavošanu, kas atbilst visām likuma normām.  

 

 

 

11. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:36:00) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa -  saņemts juridiskas personas iesniegums ar lūgumu 

apstiprināt izstrādāto zemes ierīcības projektu Dzērumos trim zemes vienībām. Projekta būtība 

ir robežu pārkārtošana starp īpašumiem, kā rezultātā izveidosies divas zemes vienības. Zemes 

vienības pieder trim privātpersonām un jaunveidojamām zemes vienībām paliek adreses Pļavu 

iela 22 un Pļavu iela 24. Trešā adrese Pļavu iela 23 tiek dzēsta. Valsts valodas centra atzinums 

nav nepieciešama, jo adreses nemainās. Zemes ierīcības projekts uzsākts pērnā gada jūlijā, 

pamatojoties uz domes lēmumu. Komiteja lēmuma projektam devusi pozitīvu atzinumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamo īpašumu “Pļavas 22”, “Pļavas 23” un 

“Pļavas 24”, Dzērumos,  Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, robežu pārkārtošanai. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

 

12. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:38:30) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – zemes ierīcības projekts uzsākts, pamatojoties uz pērnā 

gada 28.septembra domes lēmumu, abi zemes gabali pieder vienai fiziskai personai. Mednieku 

iela 4 ir neapgūts apbūves zemes gabals nepilnu 0,25 ha platībā, savukārt Pliederu iela 25 ir 2,4 

ha liels apbūves zemes gabals, un šajā zemes gabalā jau ir notikušas vairākas dalīšanas un 

uzcelta dzivojamā māja. Zemes ierīcības projekts paredz robežu pārkārtošanu starp šiem 

īpašumiem, saglabājot abus īpašumus un esošās adreses. Komiteja jautājumu izskatīja un virzīja 

izskatīšanai domē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par priekšlikumiem.   
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamo īpašumu Mednieku ielā 4 un Pliederu ielā 

25, Ķekavā, Ķekavas novadā, robežu pārkārtošanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 
Plkst. 14:40 deputāts Juris Jerums aiziet no domes sēdes. 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

14. 
Par domes lēmuma grozīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:41:10) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – jautājums aktualizējās, jo ir mainījies domes 

priekšsēdētāja pirmais vietnieks – Agnese Geduševa nolika savu mandātu un par pirmo vietnieku 

iepriekšējā sēdē dome ievēlēja Andri Vītolu. Līdz ar to tiek grozīts iepriekš pieņemtais domes 

lēmums, piešķirot paraksta tiesības kredītiestādēs un Valsts kasē Andrim Vītolam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par priekšlikumu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada domes 2021.gada 1.jūlija ārkārtas sēdes lēmuma Nr. 5 “Par 

paraksta tiesībām kredītiestādēs un Valsts kasē” (prot. Nr.2/2021) lemjošās daļas 2.punktu 

jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

15. 
Par prioritārām studiju programmām 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:43:32) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pašvaldība saskaņā ar spēkā esošiem saistošajiem 

noteikumiem katru gadu līdz 1.jūnijam nosaka akadēmiskajā gadā stipendiju piešķiršanai 

atbalstāmās studiju programmas. Lai to izvērtētu, tad izpilddirektore ir izveidojusi komisiju, un 

saskaņā ar komisijas šā gada 6.marta lēmumu ir izstrādāts projekts ar prioritārajām 

atbalstāmajām studiju programmām, kurās studējošiem būtu jāpiešķir stipendija. Viņš nosauc 

pirmās trīs prioritārās studiju programmas.  



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt prioritāri atbalstāmās studiju programmas, kurās studējošajiem būtu nepieciešams 

piešķirt stipendijas prioritāri atbalstāmā secībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdi slēdz plkst. 14:45. 

 

Sēdes vadītāji:  (1PARAKSTS)  Andris Vītols 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 
 

 


